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Voorwoord
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Beste studenten

Dit jaar kwamen enkele buitencampussen van KU Leuven in de krant als snelst groeiende
campus, waaronder Geel. Ja hoor, je hebt KU Leuven in Geel met zelfs een uitgebreid
aanbod aan studierichtingen van industriële wetenschappen elektromechanica tot
industriële biowetenschappen in toegepaste plantwetenschappen, en nog veel meer.

Deze groei merken we ook in onze studentenvereniging zelf. We merken namelijk elk jaar
een groeiende interesse voor onze bedrijvenevenementen, maar ook in onze studenten-
vereniging zelf. Daarom zetten wij ons dit jaar ook weer in om onze samenwerkingen met
bedrijven en instanties van KU Leuven uit te breiden. Dit jaar hebben we ons gefocust op
bedrijven in de biologie- en chemiesector, omdat onze studentenvereniging zowel
industriële als biowetenschappen vertegenwoordigt. Dit heeft geresulteerd in mooie
samenwerkingen waarbij studenten nieuwe ervaringen en inzichten kunnen krijgen voor
hun toekomstige carrière.

Wat kan je nu allemaal met deze studierichting gaan doen in je werkleven? Daarvoor zijn
wij er! We willen je helpen met zoeken naar een geschikt bedrijf voor jouw latere carrière.
Dit doen we door vanaf het begin van je studies je te laten kennismaken met tal van
bedrijven. Zo kom je in contact met grote en kleine bedrijven om te zoeken waar jij het
beste bij zou passen. Ook bedrijven in verschillende sectoren komen aan bod zodat dit je
kan helpen om de juiste studiekeuze te maken. 

Ook organiseren wij tal van activiteiten, want naast studeren is het natuurlijk ook belangrijk
om op tijd pauzes in te lassen. Om deze pauze goed te benutten, zorgen we ervoor dat je
banden kan leggen met je medestudenten die ook toekomstig ingenieur zijn maar ook met
studenten van andere jaren zodat je altijd met eventuele vragen bij hen terecht kan. Ook
organiseren wij zelf fuiven, zodat je goed kan leren samenwerken in groepen. Daarnaast
organiseren we ook cantussen, kotvoetbal en verschillende activiteiten met bedrijven om
de kloof tussen student en bedrijf te verkleinen. Deze bedrijvencatalogus is hierbij een
hulpmiddel.

Heeft dit jouw interesse gewekt? Neem dan zeker eens een kijkje op onze site
www.ingenieursgeel.be.

Ten slotte wil ik onze bedrijven bedanken voor de samenwerkingen met ons, wat dit
natuurlijk ook allemaal mogelijk maakt.

Lotte Deboel
Praeses 2022-2023



Het eerste interview is met Jorne Gielen. Hij werkt sinds een half jaar als projectingenieur bij
Kenter Belgium (pagina 24-25). Dit bedrijf is een nieuw en uniek bedrijf dat zich bezighoudt met
oplossingen voor energie-infrastructuur voor bouwprojecten, energieopslag en de
laadinfrastructuur voor auto’s. In dit interview vertelt hij meer over hoe het is om te werken als
projectingenieur in energieprojecten voor Kenter Belgium.

Dag Jorne, je bent net afgestudeerd van je master Energie en je bent een
aantal maanden geleden begonnen bij Kenter Belgium. Hoe bevalt deze stap
naar het werkleven voor jou?
Het gaat goed. Ik mis het studentenleven wel, want het is nu elke dag vroeg opstaan.
Daarnaast brak op je werk zitten gaat niet meer in vergelijking met in de les, maar het werk
bij Kenter is heel plezant. Ik zie veel nieuwe dingen, uitdagingen en leer veel bij, dus erg
positief. 
Je werkt als projectingenieur bij Kenter. Wat houdt dat precies in?
Mijn functie is heel uiteenlopend. Bij het opstarten van een project bekijk ik de plannen en
voer ik de benodigde calculaties uit. Eenmaal als het project is opgestart, dan werk ik deze
plannen verder uit en doe ik ook de opvolging hiervan. Af en toe kan mijn functie ook meer
de sales gerelateerd werk zijn om bijvoorbeeld een project binnen te halen of
administratief werk tijdens een project.
Kenter is sinds dit jaar één van de hoofdsponsor van II Geel, maar bestaat
eigenlijk sinds afgelopen academiejaar. Hoe is het om voor een startup te
werken?
Bij een nieuw bedrijf zijn er altijd veel uitdagingen in het begin, maar dat is erg leerzaam
om vanaf het begin mee te maken. Er komen steeds meer projecten binnen, dus we
bereiden ook steeds meer uit wat natuurlijk positief is. Daarnaast groei je als persoon mee
met het bedrijf waardoor ik mezelf sneller kan ontwikkelen in mijn functie. Er komt
natuurlijk wel meer druk bij kijken in vergelijking met een langdurig bestaand bedrijf. Het
aantal werknemers is nog beperkt waardoor je meer verantwoordelijkheid krijgt en taken,
maar dat is het leuke aan om bij een startup te werken.
Er gebeurt dus best veel in zo’n startup-fase. Je werkt er nu een tijdje. Hoe is
jouw ervaring tot nu toe?
Wij proberen bij Kenter actief in onze markt te zitten. Dit is een verschil met onze klanten.
Als Kenter gaan wij de klanten helpen door oplossingen aan te bieden voor hun
problemen. Je moet hierdoor een prestatie leveren en uiteindelijk zijn de klanten tevreden.
Elke klant is ook weer anders en je komt steeds op nieuwe plekken. Het is dus heel erg
gevarieerd werken. Dit vind ik ook zo leuk aan het werk. 

Interview:

Jorne Gielen
Ing. Energie 

Bedrijf: Kenter Belgium
Functie: Project Ingenieur
Duur dienstverband: 6 maanden
Opleiding: Master Energie
Ervaring binnen II Geel: Support
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Brengt dit ook extra druk met zich mee?
Kenter is natuurlijk nog klein en we hebben al veel projecten, dus dit brengt wel wat extra
druk met zich mee. Je leert hiermee omgaan en je plant het natuurlijk zelf in. Als je eenmaal
een goede organisatie voor jezelf hebt opgezet, dan komt het zeker goed. Naast een
drukke dag naar de klant heb je ook dagen dat je thuiswerkt waardoor je weer rustig je
eigen werk kan doen.
Wat is jouw toekomstvisie voor jezelf en voor Kenter in de energiesector?
De visie voor Kenter is om de markt in België te veroveren. Wij zijn als Kenter een
afsplitsing van ons Nederlands moederbedrijf, die al groot is op de Nederlandse markt.
Mijn eigen visie is ook om te groeien en daarom heb ik gekozen voor Kenter. Mijn doel is
uiteindelijk een leidinggevende rol te krijgen wat past als vervolg op de functie
projectingenieur.
Welke leerlessen heb je geleerd van je studententijd bij de KU Leuven en bij II
Geel wat je nu gebruikt tijdens je werk?
De kennis die ik heb opgedaan tijdens mijn studie sluit goed aan bij mijn huidige werk. Het
is leuk om te zien dat ik de theorie uit de lessen van mw. Dexters en dhr. Van Ham nu in de
praktijk toepas. Ik heb ook veel geleerd als lid van het praesidium van II Geel. Hierbij heb ik
veel geleerd op het gebied van organisatie, samenwerking, plannen en leidinggeven. Dit is
een waardevolle ervaring geweest, ook op sociaalvlak. Ik raad het anderen daarom ook aan
om te doen. Bedrijven zien dat ook graag staan op je CV, omdat zij die vaardigheden ook
graag zien bij hun werknemers. Het laat zien dat je kan samenwerken en zaken kan
organiseren. Als je vertelt over wat je hebt geleerd bij het organiseren en uitvoeren van
bijvoorbeeld ons grootste evenement bij II Geel, ‘Geil Sta Heet’, dan praat je over een
waardevol en leerzame ervaring die je hebt opgedaan. Dit vinden bedrijven belangrijk en ik
merk dat ik deze ervaring ook toepas in mijn werk
Wat wil je graag meegeven aan de huidige studenten in Geel?
Geniet van het studentenleven nu het nog kan, maar probeer ook naar de lessen te gaan
ook al deze saai en niet verplicht. Als je straks bent afgestudeerd, probeer dan bij
meerdere bedrijven te solliciteren. Je leert hierdoor meer over wat de huidige arbeidsmarkt
te bieden heeft en ook wat bij je past en jouw voorkeur heeft. Kies niet te snel en laat je
niet beïnvloeden, maar kies een plek waar jij jezelf graag ziet werken voor een langere tijd.
Kijk bijvoorbeeld ook naar bedrijven die je tijdens de studie of BR-evenement tegenkomt.
Zo kan je al een beetje vooraf voelen hoe het bij een bedrijf is en of dat je aanspreekt.
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Het tweede interview is met Gemma Willems. Zij werkt al anderhalf jaar als consulent Water &
Klimaat bij de Boerenbond. Dit is een beroepsorganisatie die zich inzet voor boeren, tuinders en
groenvoorzieners in Vlaanderen en Oost-België. De organisatie maakt elke dag werk van een
sterkere en duurzamere land- en tuinbouwsector. In dit interview vertelt Gemma meer over hoe
het is om te werken als consulent voor de Boerenbond.

Dag Gemma, je bent al een tijdje aan het werk bij Boerenbond, maar je bent
nog met regelmaat aanwezig bij II Geel wat natuurlijk hartstikke gezellig is.
Hoe ben je terecht gekomen bij de Boerenbond en bevalt het je bij de
organisatie?
Ik heb na mijn master Biowetenschappen eerst nog een ManaMa Management gedaan in
Leuven. Tijdens dat jaar ben ik begonnen met rondkijken naar verschillende bedrijven en
trok Boerenbond mijn aandacht. Ik kan mezelf vinden in het werk wat zij doen. Het is een
veelzijdige organisatie waar heel veel kennis en expertise zit met gepassioneerde
medewerkers. Het bezig zijn met het thema water en innovatie in de land- en
tuinbouwsector sprak mij ook erg aan, dus het bevalt mij zeker bij de Boerenbond.
Je houdt je als consulent bezig met de thema’s water en klimaat. Wat houden
jouw functionele taken als consulent in deze thema’s precies in?
Als consulent Water & Klimaat bij Boerenbond ben je het aanspreekpunt en ‘expert’ op het
gebied van water. Droogte en wateroverlast aanpakken, water besparen op bedrijfsniveau,
grondwaterlichamen, alternatieve bronnen, hergebruik, …Ik zit zelf nog in een
overkoepelend team ‘Klimaat & Technologie’ waar onze focus ligt op duurzaamheid en
innovatie, maar iedereen is wel gericht op zijn eigen gebied.
Wat ik zo leuk vind aan het werk als consulent is dat je veel vrijheid hebt, je doet constant
nieuwe kennis op en het werk is zeer gevarieerd. Het is ook uitdagend werk, want er is veel
te doen rond het thema water en het zal in de toekomst nog belangrijker worden door de
klimaatveranderingen. Als je het werk inhoudelijk bekijkt, dan neem je deel aan
verschillende innovatieve projecten met elk een andere focus. Je werkt hierbij samen met
diverse mensen uit het bedrijfsleven, onderzoek en de academische wereld. Ook kom ik
regelmatig op de bedrijven van onze land- en tuinbouwers. Hierdoor ben ik met regelmaat
te vinden op de baan. Een andere inhoudelijke taak is om vorming te geven rond het
thema. Hierbij probeer ik land- en tuinbouwers te informeren en inspireren over
ontwikkelingen rond water in de sector. Ook artikels schrijven hoort daarbij. Als land- en
tuinbouwers vragen of problemen hebben, voeren wij ook een adviserende rol uit en
proberen wij te helpen om het op te lossen.
Het werk kan dus soms intens zijn, omdat je met veel dingen tegelijkertijd bezig bent. Ik      
 .

Interview:

Gemma Willems
Ing. Biowetenschappen – Land- en Tuinbouwkunde 

Bedrijf: Boerenbond
Functie: Consulent Water & Klimaat
Duur dienstverband: 1,5 jaar
Opleiding: Master Biowetenschappen – Land- en Tuinbouwkunde
Ervaring binnen II Geel: Vice-Praeses en Schachtenmeester
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vind dit persoonlijk leuk en uitdagend. Gelukkig heb je als consulent ook de vrijheid om een
beetje sturen welke projecten jij uitvoert, dus je doet ook dingen die jou interesseren en
interessant lijken.
Je hebt na je master Biowetenschappen een ManaMa Management gedaan.
Stimuleer jij andere studenten om dit ook te doen en hielp het jou bij het begin
van je carrière?
Ik raad dit studenten wel aan. Bij een ManaMa Management komen studenten uit
verschillende richtingen, zoals Burgerlijk ingenieurs of Kunstwetenschappen, maar voor
iedereen kan dit verrijkend zijn. Als Industrieel ingenieur word je technisch opgeleid en ben
je continu bezig met jouw sector, maar tijdens deze studie krijg je een algemeen beeld over
hoe het bedrijfsleven eraan toe gaat. Dit is relevant voor elke sector en het helpt mij nu
tijdens mijn werk om bedrijfsprocessen te begrijpen. 
Welke leerlessen heb je geleerd van je studententijd bij de KU Leuven en bij II
Geel wat je nu gebruikt tijdens je werk?
Toen ik begon met werken had ik het gevoel dat ik nog niets kon, maar je hebt dankzij je
studies een goede basiskennis en vaardigheden mee. In het algemeen ben ik ook tevreden
over de opleiding, maar het echte leerwerk begint toch als je start bij jouw eerste baan. Op
dat moment val je terug op de basis die je hebt geleerd. Daarnaast heb ik ook veel geleerd
als praesidiumlid van II Geel. Ik raad het ook anderen aan om te doen, want ik heb een
toptijd gehad bij II Geel. Als ik kijk wat ik heb geleerd als lid, dan is dat vooral op sociaal vlak
en het functioneren in een team. Dit is iets wat je zeker ook in je dagelijks werk gebruikt. 
Wat is jouw toekomstvisie voor de land- en tuinbouwsector en Boerenbond?
Ik ben ervan overtuigd dat wij in Vlaanderen op het juiste pad zitten. Er is veel gaande in de
wereld op het vlak van milieu, duurzaamheid en klimaat. Er is nog verbetering mogelijk
maar als je kijkt naar de Vlaamse land- en tuinbouwsector, dan zitten wij bij de beste van
de klas in vergelijking met de rest van de wereld. 
Ik hoop oprecht dat ook de consument thuis dat meer gaat beseffen. Het is een zware tijd
voor de boeren en tuinders. Maar de land- en tuinbouw in Vlaanderen is sterk. Er is veel
kennis aanwezig en gedreven mensen.
Op vlak van water is er wel nog werk. Ik denk dat we binnen 10 jaar een heel ander
watersysteem zullen hebben dan hoe we dat nu kennen. Met de klimaatsverandering is er
ook geen andere optie en dat merken we nu al.
Wat wil jij meegeven aan de studenten Biowetenschappen en wat zijn hun
kansen bij Boerenbond?
Boerenbond is een veelzijdige en sterke organisatie. Op elk thema, dossier en expertise
zijn er mogelijkheden, zeker als je landbouw-minded bent. Er is voor elk wat wils. Je hebt
met de opleiding Biowetenschappen zeker een goede aansluiting, dus ik zou mij daarover
geen zorgen maken.
Wat wil je graag meegeven aan de huidige studenten in Geel?
Ik wil ten eerste zeggen dat je moet genieten van je studententijd. Mijn studententijd in
Geel heeft mij heel veel gebracht, zowel op persoonlijk als op academisch vlak. Ik heb Geel
ook altijd een unieke campus gevonden met een klein maar intens studentenleven, dus
geniet ervan. Maar laat je studie daar niet onder lijden want dat zou jammer zijn. Ik geef
ook graag mee om geen angst te hebben voor het werkleven. Alles komt goed als je
afstudeert. Jouw carrièrepad wijst zich vanzelf uit.
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ASML makes microchips.
FALSE. ASML does not make microchips – we make the machines that other companies
use to make microchips. We also don’t make the silicon wafers that form the cradle of the
chip. Customers such as Intel, Samsung and TSMC use ASML’s DUV and EUV lithography
systems to print tiny patterns on silicon that has been treated with ‘photoresist’ chemicals.
They also rely on our metrology and inspection systems, together with our computational
lithography and patterning control software solutions, to achieve the highest yield and best
performance in mass production.

The name ‘ASML’ is an acronym.
FALSE. ASML isn’t an abbreviation of anything anymore, though it used to stand for
‘Advanced Semiconductor Materials Lithography’. ASML was founded in 1984 as a joint
venture between Philips and ASM International, so a name was chosen to reflect the
partners in the venture. Over time, this name has become simply ‘ASML’.

From chipmaking to EUV and from the number of employees globally to next
generation machines, discover the most important facts about our fascinating tech
company. 

True or false? Test your knowledge about ASML  

ASML is the only company that makes EUV (extreme ultraviolet) lithography
technology.
TRUE. Unlike in the DUV (deep ultraviolet) lithography market, where ASML competes with
other top-notch suppliers, ASML is currently the only lithography equipment supplier
capable of producing EUV technology. Chipmakers use these EUV systems to manufacture
the world’s most advanced microchips. In fact, if you own a relatively new smartphone,
gaming console or smart watch, chances are you’ve benefited directly from EUV
lithography technology. We spent 20 years developing EUV with our partners and
suppliers, resulting in a machine that contains around 100,000 parts. To ship just one of
these huge machines to customers requires 40 freight containers, three cargo planes and
20 trucks.
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At ASML, we’re changemakers! Our growing team of over 37,000 people and 144
nationalities provides leading chipmakers with the hardware, software and services to
mass produce patterns on silicon. We’re probably part of the device you use to
communicate, learn or play games with. 

Headquartered in Europe’s prolific tech hub, the Brainport Eindhoven region in the
Netherlands, we have over 60 locations globally and annual net sales of €18.6 billion in
2021.

An ASML machine is all you need to make microchips.
FALSE. Making chips is a complex, long and expensive process. Our customers have spent
years and invested billions building ‘fabs’ (fabrication plants), buying equipment and
training employees to become experts in the complex field of semiconductor
manufacturing. ASML’s lithography machines form an important part of a chipmaker’s
production line, but they are not all that’s required to produce microchips. Lithography –
printing patterns on silicon wafers – is certainly a critical step in the chipmaking process,
but it’s just one of many!

ASML is building a new kind of EUV lithography machine.
TRUE. In the semiconductor industry, innovation never stops. That’s why we’re already
developing a next-generation EUV platform that increases the numerical aperture (NA)
from 0.33 to 0.55. This means that the optics systems in the new machines will allow light
with larger angles of incidence to hit the wafer, giving the system a higher resolution. The
EUV 0.55 NA platform, called EXE, is well on its way to production – we’re planning the first
shipments of these machines to customers for R&D purposes by the end of 2023, and we
expect them to be used in high-volume manufacturing by 2025.

Be part of progress. Visit www.asml.com/students for more information
about our events, internships, scholarships or early career opportunities.
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